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                                                P R O T O K Ó Ł    Nr   XIX / 17 

  z  sesji Rady Gminy Czernice Borowe , odbytej w dniu   31  marca   2017  r 

   w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Czernicach Borowych . 
                                                                   

Posiedzenie  rozpoczęto o godz. 10:00  , zakończono o godz. 13:15 . 

 

Na stan radnych – 15 , obecnych było 15  w/g załączonej listy obecności. 

 

W obradach udział wzięli :  Wójt , Skarbnik Gminny  , Sekretarz Gminy  , radca 

prawny , Szempliński Mariusz – radny powiatowy i  sołtysi . 

    

    Ad.pkt.1 

 

         Przewodniczący Rady Gminy  -  Pan Jacek Bartołd  otworzył sesję , powitał 

zebranych  . 

Przewodniczący Rady   - zanim przejdę  do porządku obrad  chciałbym  powitać  w 

gronie sołtysów  Panią  Sztymelską Agnieszkę  sołtysa miejscowości Borkowo 

Falenta . Odczytał  zaświadczenie o wyborze  Pani Sztymelskiej  na sołtysa 

sołectwa Borkowo Falenta . Witamy panią  w gronie sołtysów . 

Poprzedniemu sołtysowi  tej  miejscowości Panu Borkowskiemu Andrzejowi  

serdecznie podziękował  za współpracę i poświęcenie  w pełnieniu swojego 

stanowiska . 

Wójt    wręczył   upominek  i  podziękował  za pracę panu Borkowskiemu 

Andrzejowi . 

Pan  Borkowski Andrzej – serdecznie podziękował panu Wójtowi  za współpracę  , 

panu przewodniczącemu , panu radnemu , pani sekretarz , pani skarbnik ,  

państwu radnym  , państwu  sołtysom . Na ręce  pani sekretarz  chciałbym  złożyć 

podziękowanie za  wszystko . Chciałbym  złożyć podziękowanie dla pani Bożenki i 

pani Ewy Mazurkiewicz . Chciałbym również przeprosić  za zamieszanie z tego 

powodu  , ale tak musiało być . Jeszcze  raz  dziękuję . 

 

     Ad.pkt.2 

 

Przewodniczący Rady stwierdził  , że w materiałach jakie państwo otrzymaliście  

był proponowany przeze mnie porządek obrad . Czy do porządku obrad są ze 

strony państwa  uwagi , wnioski . 

Radni nie  zgłosili   wniosków  do porządku obrad . 

 

Stwierdzam  na podstawie  listy obecności , bo zapomniałem   , że   są wszyscy 

radni  wiec podejmowane przez nas  uchwały będą  miały  charakter prawomocny . 

 

     Przewodniczący  obrad  odczytał proponowany porządek obrad   ,   który  

przedstawia się następująco : 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.   Porządek obrad  . 

3.   Przyjęcie protokółu z poprzedniej  XVIII  sesji Rady Gminy. 

4.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  Wieloletniej    

Prognozy Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2017-2036. 

5.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 172/XVII/16 Rady Gminy 

Czernice Borowe z dnia 28 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej na 2017 rok. 
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6.   Podjęcie uchwały w sprawie  zmieniającą Uchwałę Nr 69/V/11 Rady 

Gminy Czernice Borowe z dnia 25 lutego 2011 r. w sprawie zarządzenia 

poboru podatku rolnego , od nieruchomości i leśnego  od osób fizycznych w 

drodze inkasa , określenia inkasentów oraz wynagradzania za inkaso . 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia  pożyczki na wyprzedzające 

finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu 

Unii Europejskiej . 

8.   Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia  pożyczki na wyprzedzające 

           finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu 

     Unii Europejskiej 

9.   Podjęcie uchwały uchylającą uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru 

      zdegradowanego i obszaru rewitalizacji . 

10.  Podjęcie uchwały uchylającą  uchwałę w sprawie przystąpienia do 

      sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Czernice  Borowe 

      na lata 2016 – 2024 . 

11.  Podjęcie  uchwały  uchylającą uchwałę  w sprawie zasad  wyznaczenia 

składu  oraz  zasad działania Komitetu Rewitalizacji . 

 

12.  Podjęcie uchwały uchylającą  uchwałę w  sprawie wskazania przez Radę 

Gminy Czernice  Borowe przedstawicieli do Komitetu Rewitalizacji . 

 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy . 

 

14.  Podjęcie uchwały  w sprawie  dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów do nowego ustroju szkolnego  , wprowadzonego ustawą – Prawo 

oświatowe , na okres od 1 września 2017 r. do 31 sierpnia 2019 r. 

 

15.  Przyjęcie  sprawozdania z realizacji Programu  współpracy Gminy 

Czernice Borowe z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

działalności pożytku publicznego na 2016 rok. 

 

16.  Interpelacje radnych złożone na piśmie . 

 

17.  Odpowiedzi na interpelacje . 

 

18.  Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Wójta Gminy . 

 

19.  Wolne wnioski i zapytania . 

 

20.  Zakończenie obrad sesji. 
 

                                                                Przewodniczący  poddał pod 

                                                                        głosowanie  porządek obrad  : 

                                                                           za................................... - 15 

                                                                           przeciw.........................  -   0 

                                                                           wstrzymało się.............  -   0 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad .   
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Ad.pkt 3 

                        Przewodniczący Rady  poinformował   , że  w tym punkcie porządku 

obrad przewidziane jest  przyjęcie  protokółu z poprzedniej XVIII sesji  Rady 

Gminy . 

               Dyskusji  nie było . 

                                                                 Przewodniczący   poddał pod głosowanie 

                                                                 przyjęcie  protokółu : 

                                                                       za......................................... - 14 

                                                                       przeciw................................ -   1 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

       Rada Gminy  większością głosów „za”   przyjęła protokół   z poprzedniej  

XVIII sesji Rady Gminy . 

 

Ad.pkt.4 

 

Przewodniczący  poinformował  . że w tym  punkcie porządku obrad przewidziane  

jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2017-2036. 

Na posiedzeniu komisji uchwały te omówione były szczegółowo  . Dzisiaj 

otrzymaliście te projekty z naniesionymi zmianami o których mówione  było na 

komisji . 

Skarbnik gminy  przedstawiła i omówiła proponowane  zmiany w WPF oraz 

budżecie  gminy na 2017 r. 

 

     Dyskusji  nie było . 

                                                                 Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                      i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... -   14 

                                                                       przeciw................................ -     0 

                                                                       wstrzymało się.................... -     1 

 

       Rada Gminy większością głosów „za”  podjęła Uchwałę Nr  188/XIX/17 w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Czernice Borowe na lata 2017-2036. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

 Ad.pkt.5 

  

        Przewodniczący  obrad poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest  zmiany uchwały Nr 172/XVII/16 Rady Gminy Czernice Borowe 

z dnia 28 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2017 rok. 

Przewodniczący   Rady  - zmiany , które są wprowadzone już p. Skarbnik omówiła 

przy WPF , gdyż są to wartości , które występują również w WPF .    

Czy w tym temacie ze strony radnych są zapytania . 

 

     Dyskusji  nie było . 

                                                                     Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                            i  poddał pod głosowanie : 

                                                                               za................................... -  14 

                                                                              przeciw.........................  -     0 

                                                                              wstrzymało się.............  -     1 
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Rada Gminy większością głosów „za”  podjęła Uchwałę Nr 189/XIX/17  w sprawie  

zmiany uchwały Nr 172/XVII/16 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 28 grudnia 

2016 r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2017 rok. 

Uchwała  stanowi  załącznik do protokółu . 

 

Ad.pkt.6 

 

                        Przewodniczący Rady  poinformował   , że  w tym punkcie porządku 

obrad przewidziane jest podjęcie uchwały  zmieniającą Uchwałę Nr 69/V/11 Rady 

Gminy Czernice Borowe z dnia 25 lutego 2011 r. w sprawie zarządzenia poboru 

podatku rolnego , od nieruchomości i leśnego  od osób fizycznych w drodze inkasa , 

określenia inkasentów oraz wynagradzania za inkaso . 

Przewodniczący Rady – zmiana tej  uchwały podyktowana jest zmianą sołtysa w 

Borkowie Falentach . W miejsce wykropkowanym proszę  wpisać p. Agnieszka 

Sztymelska . 

 

Dyskusji  nie było . 

                                                                     Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                      i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... - 15 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

      Rada Gminy jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr  190/XIX/17    zmieniającą 

Uchwałę Nr 69/V/11 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 25 lutego 2011 r. w 

sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego , od nieruchomości i leśnego  od osób 

fizycznych w drodze inkasa , określenia inkasentów oraz wynagradzania za inkaso 

. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

                                            

Ad.pkt.7 

 

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w 

tym  punkcie przewidziane  jest podjęcie uchwały  w sprawie zaciągnięcia  

pożyczki na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków 

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej . 

Przewodniczący Rady – jak mówiłem na posiedzeniu komisji , mamy dwie 

jednakowe uchwały , tylko kwoty są różne . Ta uchwała  jest na  drogi w 

miejscowości  Chojnowo i Obrębiec w kwocie 355 680,00 złotych  i tą uchwałę  

będziemy teraz omawiać . 

 Czy są  pytania  , wnioski ? 

    

Dyskusja : 

 

radny Trzciński Ryszard -   chcę zapytać p. Wójta. w jakim terminie   czy   może w 

jakim miesiącu  pan Wójt przewiduje realizację  tych inwestycji . Bo  trochę  się 

opóźni   w związku z tym kredytem  jest potrzebna opinia  RIO , później przetarg 

.Więc  może  mógłby  pan  Wójt określić.    

 

Wójt  -  dzisiaj rano  zrobiłem jeszcze  w Starostwie  jedną aktualizację ,  która  

jest wymagalna i tak naprawdę w następnym tygodniu przetarg . Nie  musimy   
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czekać  na  załatwienie  spraw  formalnych   w Banku  Gospodarstwa Krajowego z  

tym dofinansowaniem  . Tylko tak naprawdę możemy ogłaszać , w kwietniu br. 

ogłosimy przetarg . Sądzę , że około VII – VIII. br. będzie realizacja pierwszy 

zakres inwestycji  .  Jeżeli się dorozmawiam z wykonawcą  , bo jest pakiet  4  dróg i 

jeżeli będą chcieli  wykonać w  tym  roku  i  zrobić pozostałe drogi  , to nie będę 

miał nic przeciwko temu  , ale płatność będzie  w roku następnym . Taki jest  mój  

tok myślenia  i działania . Jeżeli  wykonawca nie zgodzi się na wykonanie w tym 

roku  , nie będzie mu odpowiadało  to wtedy  robimy to w normalnym układzie  , II 

połowa  tego roku  i pod koniec  roku następnego  następne  drogi .  Objaśniam  I 

zadanie : Chojnowo  i  Zberoż   , II zadanie : - Obrębiec i Jabłonowo . 

 

Radny Nosarzewski Witold – w jaki sposób   zabezpieczane są kredyty które  

bierzemy na realizację  inwestycji   ,  a przy okazji  zabezpieczenie kredytu  na  

przedszkole , jak  to się odbywało . Co nam daje  ten zastaw . 

 

Przewodniczący Rady – zabezpieczenie mamy w uchwale  przy tej pożyczce    ,   w 

uchwale  o której mówimy  . 

radny  Nosarzewski Witold  -   odnośnie  zabezpieczenia chcę usłyszeć jak to 

wygląda  w tym przypadku . 

 

Skarbnik Gminy – wszystkie kredyty , które teraz  mamy   są zabezpieczone 

wekslem in blanco  wraz  z deklaracją wekslową . 

 

Radny Nosarzewski Witold – co  to oznacza . 

 

Skarbnik Gminy –  to oznacza  , że jest podpisany weksel  i jeśli nie będziemy 

spłacać , to w deklaracji wekslowej  jest  określona kwota , którą  będziemy  

obciążeni .   

 

Radny Nosarzewski Witold –  co oznacza  taki weksel  . 

 

Skarbnik Gminy –  będzie dalej jakieś postępowanie  bankowe jak byśmy nie 

spłacali .  Na razie my spłacamy kredyty i wszystko jest w porządku. Gdybyśmy 

nie spłacali to  bank  będzie egzekwował. 

 

Radny Nosarzewski Witold –  w jaki sposób , to nie jest ustalone ? 

 

Skarbnik Gminy –    w jaki sposób nie jest ustalone . Na razie wszystko jest w 

porządku , kredyty spłacamy  . Egzekucja byłaby według przepisów bankowych . 

                                

                                                                Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                 i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... - 15 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

       Rada Gminy  jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr  191/XIX/17 w sprawie 

zaciągnięcia  pożyczki na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze 

środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
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Ad.pkt.8 

  

                Przewodniczący  Rady poinformował , że  w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie uchwały  w  sprawie zaciągnięcia  pożyczki na 

wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z 

budżetu Unii Europejskiej . 

Przewodniczący Rady  - w tej uchwale jest tylko zmiana w lokalizacji inwestycji  tj. 

na drogi w Zberożu i Jabłonowie oraz  w kwocie  pożyczki   . 

Czy ze strony radnych są zapytania w sprawie tej uchwały. 

 

  Dyskusji  nie było . 

                                                               Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                 i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... - 15 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

Rada Gminy  jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr  192/XIX/17 w sprawie 

zaciągnięcia  pożyczki na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze 

środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad.pkt.9 

  

                Przewodniczący  Rady poinformował , że  w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie uchwały uchylającą uchwałę w sprawie wyznaczenia 

obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji . 

Przewodniczący Rady – z racji  tej  , że w  lutym podjęliśmy  uchwałę  o Lokalnym  

Programie  Rewitalizacji  gminy Czernice Borowe  zasadnym  jest  aby te  uchwały  

, które podejmowaliśmy wcześniej na ten temat   wykasować , żeby one  nie wisiały 

, Stąd są właśnie te uchwały  dzisiejsze  , które powodują  uchylenie poprzednich 

uchwał . 

Czy są ze strony radnych uwagi lub  zapytania ? 

 

  Dyskusji nie było . 

                                                               Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                 i poddał pod głosowanie : 

                                                                       za......................................... - 15 

                                                                       przeciw................................ -   0 

                                                                       wstrzymało się.................... -   0 

 

Rada Gminy jednogłośnie   podjęła Uchwałę Nr  193/XIX/17  uchylającą uchwałę 

w sprawie wyznaczenia obszaru  zdegradowanego i obszaru rewitalizacji . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu 

 

Ad.pkt.10 

 

            Przewodniczący Rady poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest  podjęcie uchwały  uchylającą  uchwałę w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Czernice  Borowe na 

lata 2016 – 2024 . 
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Przewodniczący Rady – tak jak  wcześniej  mówiłem  przystąpiliśmy do Lokalnego 

Programu i musimy te wszystkie  uchwały poprzednie związane  z rewitalizacją  

uchylić  . 

 

Dyskusji  nie było . 

                                                 Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                  i poddał pod głosowanie : 

                                                             za...............................  - 15 

                                                             przeciw...................... -    0 

                                                             wstrzymało się........... -   0 

 

Rada Gminy jednogłośnie  podjęła Uchwalę Nr  194/XIX/17 uchylającą  uchwałę w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Czernice  Borowe  na lata 2016 – 2024 . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad.pkt.11 

 

          Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest  podjęcie uchwały  uchylającą uchwałę  w sprawie zasad  

wyznaczenia składu  oraz  zasad działania Komitetu Rewitalizacji . 

Przewodniczący Rady –  musimy  tak samo tą  uchwałę uchylić. 

Czy odnośnie tej  uchwały są zapytania  ? 

 

Dyskusja : 

 

radny Ryszard Trzciński  - odnośnie zasady powoływania członków tego  komitetu. 

Czy  będzie  nadal taki komitet powoływany  tylko nie do gminnego  ale do 

lokalnego . 

 

Przewodniczący Rady  - wszystko    jest związane  z  nazewnictwem  nie gminnym  

tylko lokalnym .   

 

Radny Trzciński Ryszard –   rozumiem , że to będzie powoływał pan Wójt . 

 

Przewodniczący  Rady   -  tak , nic się nie zmieniło . 

 

Radny Trzciński  Ryszard -  czy też  będą  powoływani radni  czy nie . 

 

Wójt –   przy  lokalnym  planie nie ma  potrzeby i obowiązku delegowania do 

komisji  ze strony radnych  . Jak  będę  tworzył  komitet to  będę  ustalał . 

 

Radny Nosarzewski Witold –  czy w przypadku  lokalnego programu nie ma 

obowiązku  uchwalania takich uchwał jakie teraz  unieważniamy . 

 

Radca prawny -  nie ma . 

 

                                           Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                            i poddał pod głosowanie : 

                                                   za.....................................  - 15 

                                                   przeciw............................ -    0 

                                                   wstrzymało się...............   -   0 
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Rada Gminy jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr 195/XIX/17   uchylającą uchwałę  

w sprawie zasad  wyznaczenia składu  oraz  zasad działania Komitetu Rewitalizacji 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

 

Ad.pkt.12 

 

         Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest   podjęcie uchwały  uchylającą  uchwałę w  sprawie wskazania 

przez Radę Gminy Czernice  Borowe przedstawicieli do Komitetu Rewitalizacji . 

Przewodniczący Rady Gminy –  teraz  ten komitet nie będzie  istniał w związku  z 

tym  musimy uchylić tą uchwałę . 

 Czy do tej uchwały są że strony państwa  jeszcze  zapytania  . 
 

Dyskusji  nie było . 

                                           Przewodniczący  poddał pod głosowanie 

                                            przyjęcie  sprawozdania  : 

                                                   za.....................................  - 15 

                                                   przeciw............................ -    0 

                                                   wstrzymało się...............   -   0 

 

Rada Gminy   jednogłośnie podjęła  Uchwałę  Nr  196/XIX/17  uchylającą  uchwałę 

w  sprawie wskazania przez Radę Gminy Czernice  Borowe przedstawicieli do 

Komitetu Rewitalizacji . 

Uchwała  stanowi  załącznik do protokółu . 

 

Ad.pkt.13 

 

         Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest  podjęcie  uchwały   w sprawie  wyrażenia  zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy . 
 

Przewodniczący Rady –  mówimy tutaj o dzierżawach  nieruchomości w obrębie 

Czernice  Borowe i Węgra . To są  nieruchomości położone przy  Ośrodku Zdrowia 

w Czernicach Borowych i  Szkole Podstawowej w  Węgrze .  Omawialiśmy to na 

komisji . Były wcześniej dzierżawione i dzierżawy się teraz kończą , a teraz  

mówimy o przedłużeniu . 

Czy ze strony państwa  radnych są zapytania do tej uchwały . 

 

Dyskusji  nie było . 

                                           Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                            i  poddał pod głosowanie : 

                                                   za.....................................  - 15 

                                                   przeciw............................ -    0 

                                                   wstrzymało się...............   -   0 

 

Rada Gminy   jednogłośnie  podjęła Uchwalę Nr 197/XIX/17  w sprawie   

wyrażenia  zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy . 

Uchwała   stanowi załącznik do protokółu . 

 

Ad.pkt.14 

 

         Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 
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przewidziane jest  podjęcie  uchwały w sprawie   dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego  , wprowadzonego ustawą 

– Prawo oświatowe , na okres od 1 września 2017 r. do 31 sierpnia 2019 r. 

Przewodniczący poinformował  , że w dokumentach  macie  projekt uchwały . 

Uchwała przesłana  została  do opinii do Kuratorium  i do  związków  zawodowych 

Takie opinie pozytywne  wpłynęły . Przewodniczący odczytał   dwie opinie  

dotyczące tej uchwały . Opinie  stanowią  załączniki do protokołu . 

 

Dyskusji  nie było . 

                                           Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                            i  poddał pod głosowanie : 

                                                   za.....................................  -  15 

                                                   przeciw............................ -    0 

                                                   wstrzymało się...............   -   0 

 

Rada Gminy jednogłośnie  podjęła Uchwalę Nr 198/XIX/17 w sprawie 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego  , 

wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe , na okres od 1 września 2017 r. do 31 

sierpnia 2019 r.    

Uchwała   stanowi załącznik do protokółu . 

 

Ad. pkt. 15 

 

         Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest  przyjęcie  sprawozdania  z realizacji Programu  współpracy 

Gminy Czernice Borowe z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

działalności pożytku publicznego na 2016 rok. 

Przewodniczący Rady – w materiałach mieliście państwo przedstawione wielkości 

dotacji i dla kogo te dotacje były przekazywane . 

Czy  są zapytania  że strony państwa radnych  do sprawozdania  ? 

 

Dyskusja : 

 

radny Nosarzewski Witold –  mamy tutaj pod nr 1 informację  , że Przasnyskie  

Stowarzyszenie Historii Ożywionej  otrzymało dotację  w wysokości 76.720 zł . 

Chciałem zapytać  co zostało   zrealizowane  . 

 

Wójt – tak jak  jest zapisane w zestawieniu tabelarycznym  zakres projektu - 

renowacja parku ze stawem . Przasnyskie Stowarzyszenie  prowadziło  takie 

działania w obrębie   swojego projektu , ale  elementam  projektu   była renowacja  

fragmentu parku w otoczeniu  stawu , wykopanie tego stawu , oczyszczenie  i 

zagospodarowanie w takiej wersji jak teraz widzimy . Kwota  tego przedsięwzięcia 

nie teraz pamiętam , a dotacja 76 tys. zł stanowiła wkład własny do projektu  . 

 

radny Nosarzewski Witold – renowacja parku która w ten zakres  wchodziła   , co 

tam  było robione . 

 

Wójt -  w otoczeniu parku i stawu wycinka drzew  suchych i zakrzaczenia ,  które 

się tam mieściło  , ale generalnie  lwią część zadań to  był   staw i w otoczeniu 

wycinka  drzew  z wysięgnika , pielęgnacja konarów  , wycinka zakrzaczenia  oraz 

obsiew  trawą . 
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                                           Przewodniczący   poddał pod głosowanie 

                                            przyjęcie   sprawozdania : 

                                                   za.....................................  - 15 

                                                   przeciw............................ -   0 

                                                   wstrzymało się...............   -  0 

 

Rada Gminy jednogłośnie   przyjęła sprawozdanie  z realizacji Programu  

współpracy Gminy Czernice Borowe z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami działalności pożytku publicznego na 2016 rok. 

Sprawozdanie  stanowi załącznik do protokółu . 

    

  

Ad. pkt. 16 

      

 

 Interpelacje radnych złożone na piśmie  - interpelacji nie było . 

 

                                                                                                                                                             

Ad.pkt. 17 

  

      Odpowiedzi na  interpelacje  . 

 

Przewodniczący  Rady  odczytał odpowiedź na złożoną interpelację przez  radnego 

Nosarzewskiego Witolda . Do odpowiedzi dołączona jest kopia pisma ze Starostwa  

z datami umieszczenia na tablicy ogłoszeń , wydruk ze strony BIP , która nam 

pokazuje   kiedy informacja została  udostępniona i kiedy ostatnio została  

zmodyfikowana oraz jeszcze jeden wydruk ze strony BIP przedstawiający strony 

wiadomości , który przedstawia nam kolejność  wiadomości  .Taką odpowiedź pan  

radny otrzymał . Odpowiedź z załącznikami  stanowi załącznik do protokółu . Czy 

do odpowiedzi pan radny się ustosunkuje ? 

 

Radny Nosarzewski Witold –   muszę powiedzieć  , że odpowiedź nie jest dla mnie 

satysfakcjonująca . Mam szereg uwag  do tej odpowiedzi . Chciałbym je  tutaj 

przedstawić . Po pierwsze  będę się posługiwał tą  odpowiedzią  , którą  pan  tu 

przeczytał . Urząd  Gminy na dowód  , że to było widoczne przedstawił  wydruk  ze 

stanu  na dzień  27 grudnia 2016 roku . Trudno mi się odnieść do tego  do wartości 

tego  punktu  , bo jest taki  słabo czytelny że tak powiem , w przeciwieństwie do 

następnej strony z dnia 27 lutego jest bardzo czytelny.  Musiałby to stwierdzić  ktoś 

kto się na tym zna  jakiś  człowiek  biegły w obsłudze BIP  czy możliwe jest  

uwidocznienie  stanu na dany dzień   , a jeżeli tak  to  ja  wolałbym obejrzeć  stan 

na   listopad 2016 r.  a nie na  27 grudnia , to może taka  najmniejsza  uwaga . 

Następna  uwaga  jest napisane , że o miejscu na liście / ja tam podnosiłem   , że 

pojawiła się informacja między  z 31 stycznia a  1 lutego   decyduje osoba  

publikująca . To niejako potwierdza  fakt , że  osoba publikacja  może  zrobić  z tą  

informacją  i zamieszczeniem wiele . Można  umieścić na pierwszym miejscu a 

można  niekoniecznie . Dalej przesunięcie informacji  na liście nastąpiło 

nieumyślnie przez przypadek  . Jak to można  rozumieć . To też  że tak powiem 

musiałby przyjrzeć się temu , ktoś kto ma większe pojecie na temat obsługi tej 

strony internetowej . Jest napisane – rejestrowane są  również wszystkie kolejne 

modyfikacje zawieszonej informacji  poprzez  automatyczne  generowanie daty  

dokonanej czynności . Pan przewodniczący odczytał te daty z godzinami  i że te 

daty pozostały bez zmian do dnia dzisiejszego . Ta data  to - data   modyfikacji  17 
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listopad 2016 r.  Wcześniej przeczytałem  , że  przesuniecie  informacji nastąpiło 

nieumyślnie . Czy  skoro ostatnia  modyfikacja  była 17 listopada  , to znaczy 

wynika z wykazu .Wyżej  napisaliście państwo  , że przesuniecie nastąpiło   

nieumyślnie co prawda  , ale  podajecie to wyraźnie . Nie wiem   jak to 

interpretować . Dalej niezgodne  z prawdą  jest stwierdzenie  , że informacja  

została przerobiona  z uwagi na ochronę  danych osobowych usunięte zostały  z 

dokumentu  cechy nadane przez Urząd  Gminy Czernice Borowe  zgodnie z 

instrukcją kancelaryjną .  Chciałbym tą  instrukcję  kancelaryjną  zobaczyć   , czy 

jest taka możliwość  ? 

 

Bogumiła Cienkus – Sekretarz Gminy  - no jest , jest to  przepis powszechnie 

obowiązujący , akt  prawny . To nie jest  nasz  wymyślony   tylko jest to instrukcja 

nadana przez Prezesa Rady Ministrów . 

 

Przewodniczący Rady -  powie  pan  wszystkie swoje  uwagi . 

 

Radny Nosarzewski Witold -  tak jak czytałem przed  chwilą  cechy nadane przez 

Urząd Gminy  , a przecież co jest treścią ustawy o dostępie do informacji 

publicznej . Wszelkie  dokumenty  wytworzone przez Urząd  podlegają 

upublicznieniu . My się  nie rozumiemy co do zasady . Nie rozumiem  instrukcji  

kancelaryjnej . Malo  tego ja konsultowałem  to z prawnikiem również , który 

jednoznacznie stwierdził , że  o takiej praktyce nie słyszał i jest pewien  , że to jest 

na pewno sprzeczne  z prawem . W związku z tymi  wątpliwościami , które 

przedstawiłem  mi się  wydaje   - jeszcze mam jedną rzecz    myślę  , że też  dosyć  

istotną  , tą  informację  , że to jest zgodne  z  instrukcją kancelaryjną , że  usunięto 

bo zawierają dane osobowe  , usunięto znaki nadane  przez Urząd  ze względu na 

dane osobowe  to jest pismo podpisane przez pana Wójta obecnego tutaj . Ja przed 

sesją udałem  do p. Mazurkiewicz   i poprosiłem o  kopię  pisma w  oryginale z tą 

pieczęcią , z tymi niby danymi  , których nie wolno udostępniać .Bez najmniejszych 

problemów  otrzymałem  taką kopię  z dekretacją , z pieczęcią , powołując się  na 

tryb dostępu do informacji publicznej . Więc  jak pan Wójt mi to wytłumaczy . 

Skoro pan  Wójt twierdzi  , że to jest niezgodne z  prawem , a ja  idę do urzędnika  

i  urzędnik moim zdaniem zachowuje się zgodnie z prawem , wydaje mi . Ja widzę 

tu sprzeczność . 

 

Wójt – to panu się wydaje . 

 

Przewodniczący Rady –czy jeszcze jakieś  uwagi  są od pana radnego ? 

 

Radny Nosarzewski Witold – to są  te uwagi i myślę  , że jeszcze zawarłem w 

interpelacji  wniosek  , żeby  sprawą zajęła się rozpatrzyła Komisja Rewizyjna 

również . Chciałbym  ten wniosek podtrzymać  , bo wydaje mi się  , że pytania  

które tu stawiam  są  dosyć istotne . W związku z moimi informacjami naprawdę , 

tym bardziej  nie pamiętacie państwo  , że ja  również  zostałem skazany  za 

przerobienie  dokumentu  , miałem sprawę w sądzie  i też co nieco  zapoznawałem 

się  z procedurami  , jak  to wygląda . Tym  bardziej mnie ta sprawa 

zainteresowała. Prosiłbym Radę o  przyjrzenie się temu  i zwrócenie uwagi . 

 

Bogumiła Cienkus – Sekretarz Gminy  - odpowiedź  była konstruowana  przy 

udziale informatyka . Dlatego to co my widzimy na zewnątrz  , a dla  nas nie jest 

dostępne to co się robi od środka . Dobrze byłoby ażeby naocznie pan  się 

przekonał . Uważam  , że nie widzę powodu ażeby poddawać to Komisji 
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Rewizyjnej , bo  ja  sama  nie rozumiałam . Tam jest taki szereg  zakładek i ktoś 

jak  paluszkiem przyciśnie gdzie nie trzeba to  ta informacja  przesunie się do góry 

Odpisaliśmy panu  , że okna nie ustawiają  się datowo  . Zapraszam pana , ażeby 

pan to zobaczył jak działa umieszczanie na BIP . Pieczęć  wpływu , którą 

publikująca osoba zakryła i ja napisałam do kogo  kieruję i w jaki sposób 

realizować , one  nie  miały znaczenia dla czytającego .  Dla czytającego  było 

ważne  co chce Starosta i w jakim czasie ma się zainteresowany w  danej sprawie  

zgłosić . Zapraszam pana , bo gdy się naocznie  zobaczy to się zrozumie . Natomiast 

jeżeli cokolwiek byśmy z tym  dokumentem  dalej robili , to ukaże się  komunikat i 

będzie automatycznie zapisana data . To co pan  mówi , że jest mało  czytelne  , to 

jest wydrukowane od  strony  administratora . Na spokojnie pana  zapraszamy  na 

spotkanie z informatykiem . 

 

Wójt  -  dobre jest to co proponuje p. Bogusia .To pismo nie było modyfikowane   i 

ta data jest pierwotna . To pismo jakby wprost do naszej sytuacji gminnej nie ma 

zastosowania, bo nie odnosi się do żadnego mienia  . Po prostu umieściliśmy je na 

stronie .Chronologia jest czasami prowadzona co do ważności sprawy i 

umieszczamy na pierwszej pozycji . Proszę spotkać  się  z informatykiem i 

prześledzić jak to  funkcjonuje  , jest takie upoważnienie . Nie ma ograniczenia co 

do dostępu do informacji . Jest tylko  pewna różnica . Jeśli my  udostępniamy  

czyjś dokument bo taka  jest prośba to nie  ma potrzeby umieszczenia  dekretacji  . 

Pracownik  po prostu zakrył dekretację , umieścił pismo w żywej postaci  na BIP.  

Natomiast każda osoba  jak przychodzi   bezpośrednio do pracownika o dokument  

, to je otrzymuje i tak się dzieje . Taka jest tylko różnica .   Robimy grę o pietruszkę 

 

Radny Nosarzewski Witold – czy ze względu na ochronę danych osobowych , czy to 

tłumaczenie jest właściwe  , rozumiem to pieczęć i dekretacja . Dla mnie to jest 

zrozumiałe . Dlaczego pan Wójt nie   napisał tak  jak to tłumaczył przed chwilą , 

tylko  napisał ,  ze względu na ochronę danych osobowych . Jakie tu są dane . 

To nie jest  tłumaczenie zgodne  z prawdą . Odniosę  się jeszcze do drugie sprawy , 

jest  napisane w tym piśmie  , że  każda zmiana jest rejestrowana . A przecież tu w 

piśmie  wyraźnie się stwierdza przez nieumyślnie dokonana zmiana . 

 

Przewodniczący Rady – tu chodzi o zmianę chronologiczną w umieszczeniu pisma  

na BIP , a nie zmianę   treści informacji .  Jest informatyk może pan to  sprawdzić . 

Co do dostępności do informacji publicznej  . Pan  otrzymał  pismo z dekretacją  , 

ale pan  nie    może  dalej rozpowszechniać   tego pisma  , musi pan mieć zgodę . 

 

radny Nosarzewski Witold – ja otrzymałem  pismo podpisane przez Wójta Gminy  

który pisze nieprawdę . Nie widzi pan , że  usunięto ze względu na ochronę danych 

osobowych . Co to ma wspólnego w prawem . A jeszcze jedna  rzecz  pani sekretarz 

powiedziała  ,  że instrukcja kancelaryjna . Z mojej informacji wynika , że  

instrukcja kancelaryjna jest dokumentem wewnętrznym . Każdy urząd na własny 

użytek sobie konstruuje instrukcję  kancelaryjną . To proszę o wskazanie   

podstawy prawnej  do usunięcia tych pieczęci  , z instrukcji kancelaryjnej . 

 

Przewodniczący Rady – reasumując prosi pan o uzupełnienie odpowiedzi na 

interpelację . 

 

Radny Nosarzewski Witold -  oczywiście ,  że tak . 

 

Przewodniczący Rady – proszę o pisemne przedstawienie tych  swoich uwag 
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konkretnych . Niemniej  jednak  zapraszam  do naocznego sprawdzenia  z 

informatykiem jak to się odbywa , wówczas być może ta wiedza  będzie przystępna 

. Czekam na  uszczególnienie  . 

 

Przewodniczący Rady -  czy podtrzymuje  pan wniosek o Komisję  Rewizyjną . 

 

Radny Nosarzewski Witold – uważam   , że to jest zasadne . Ja uzyskam pewnie 

uzupełnienie  mojej  interpelacji , ale  nie  spodziewam  się , że  wobec tego co ja 

dzisiaj słyszę  , że otrzymuję sprzeczne  informacje . Z jednej strony  ja otrzymuję 

bez problemu  dokument , z drugiej strony  pan Wójt twierdzi  , że to koniecznie 

trzeba  było to usunąć . Wobec  takiego stanu rzeczy  faktycznego , który już miał 

miejsce  niepodważalnie    pan Wójt nadal twierdzi , że nie widzi nic niezgodnego z 

prawem . Oczekiwałem wycofania się  przynajmniej w jakiejś części . Tego nie ma 

więc , dla mnie jest to sytuacja dziwna . 

 

Przewodniczący Rady – faktem jest  ten dokument  był zamieszczony dokładnie  w 

dniu wpływu  ze  Starosta i od tego momentu  na BIP  wisi . Był dostępny do 

wglądu ten dokument . Ze swojej  strony   mam  prośbę  czy  mógłby pan ten 

wniosek przesunąć  w czasie  , po  zapoznaniu się technicznym jak to się odbywa  i 

dopiero . 

 

Radny Nosarzewski  Witold – w tej części ja rozumiem  , że to będzie   możliwe do 

wytłumaczenia się . Zapoznam się   , bo rzeczywiście nie znam się .  Natomiast w 

części  usunięcia  pieczęci  ja nie widzę  takiej  możliwości tego  rozwiązania , bo to 

jest sprzeczność . Pan Wójt  podpisał , opieczętował  stanowisko takie , które jest  

moim zdaniem sprzeczne . Nie wiem z czego to wynika . 

 

Sekretarz Gminy – może bardziej opinia radcy prawnego w tym względzie , a nie 

Komisja Rewizyjna . 

 

Radny Nosarzewski Witold  - ja zasięgałem  opinii niezależnego 

 

Zembrzuska Bożena – radca prawny – pan z  góry  przesądził    , że radca prawny 

będzie zależny . Nie wiem czy to jest  ma sen . Pan podkreślił , że ma opinię 

niezależnego radcy prawnego , której  zresztą nie znamy . 

 

Radny Nosarzewski Witold   - pamięta pani opinie , trudno uznać je  za bezstronne. 

 

Wójt -     pan  ma opinię radcy  , który nawet nie widział naszej  instrukcji 

kancelaryjnej  . Jak to jest opinia , jeśli ktoś osądza  a nie ma  dokumentów 

źródłowych . O czym  my teraz  dyskutujemy , o jakiś nieistotny element . 

Naprawdę komisja Rewizyjna  nie ma co robić  tylko ponosić  koszty na osoby do 

analiz . Wystarczy usiąść z informatykiem i wszystko się przeanalizować i wyjaśnić 

Większość pana teorii  wynika z niewiedzy . Proszę  iść do  informatyka i wyjaśnić  

i wszystko się wyjaśni . Brnięci  tutaj  , że ktoś kogoś  oszukał , komuś dokuczyć .  

Szukanie drobnych haczyków . Proszę o rozsądek . 

 

Przewodniczący Rady  - proszę  o zapoznanie się przy  informatyku  jak to się 

odbywa  wprowadzanie  informacji na BIP , jak się one  tam przemieszczają . 

 

radny Nosarzewski Witold -  jeżeli pan Wójt prosi o rozsądek  i uważa   , że ja nic 

nie rozumiem , a jednocześnie  usuwa  pan pieczęć i zapisy z dokumentu które 
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wytworzył  Urząd Gminy . To też  był nowy dokument . Co stało na przeszkodzie  , 

żeby go  zamieścić  z dekretacją  i z pieczęcią wpływu  . Nic nie stało na 

przeszkodzie . Nie  ma żadnych przeszkód prawnych . A jeżeli  żeście  to wymazali i  

tu popełniliście  , zachowaliście się niezgodnie  z zasadami , bo sam fakt  

zamieszczenia na stronie internetowej  dokumentu , na którym widać w sposób 

naprawdę  brzydki  , że wymazano  coś z niego . W jakim świetle stawia to nasz 

Urząd .Jeszcze pan Wójt tego broni . Powinno być przepraszam   nie powinienem 

tego usuwać , powinien być w całości .A nie mówi  mi pan  , że ja   nie rozumiem . 

 

Sekretarz Gminy – ja jestem odpowiedzialna  za biuro i z całym szacunkiem i 

pokorą  przepraszam , bo rzeczywiście dokument po tym zamazaniu  wygląda 

trochę niechlujnie i za to  przepraszam . Natomiast  nie jest to , bo pytam jakie 

konsekwencje prawne  z tytułu  , że nie ma pieczęci wpływu . Papier wygląda  

nieładnie  w sensie dla odbiorcy , a konsekwencji nie ma . I za taką jakby 

niechlujność  w naszym działaniu serdecznie przepraszam . 

 

Radny Nosarzewski Witold  -  usunięto informację z dokumentu . 

 

Sekretarz  Gminy – dokument  nie był nasz . To nie był przez nas wytworzony .On  

do nas  dotarł , postawiona  została  pieczątka  wpływu . 

 

Przewodniczący Rady – informacja została umieszczona zgodnie z pismem 

Starostwa także  żadnych  uszczerbków  w treści nie było  . Czy pan radny składa 

wniosek o komisję  czy wstrzyma się ze swoim stanowiskiem ? 

 

Radny Nosarzewski Witold  - wstrzymuje się ze swoim stanowiskiem . 

 

       Przewodniczący Rady -   kończę  dyskusję  w tym punkcie                                                                                                                                                               

 

Ad.pkt. 18 

 

 Wójt Gminy złożył  sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta  . Radni i 

sołtysi   otrzymali z materiałami sesyjnymi to sprawozdanie . 

Sprawozdanie stanowi  załącznik  do  protokółu.   
 

Pan Mariusz Szempliński  - radny powiatowy  -sprzedaliśmy  grunty pod strefę w 

Chorzelach i w Przasnyszu . Uzyskaliśmy 26 mln złotych ze sprzedaży tych 

gruntów   . ustaliliśmy jako radni  , że te pieniądze zostaną zainwestowane  w 

każdej  gminie . Nie ukrywam tego  . że współpracując z p. Wójtem stwierdziliśmy  

że w naszej gminie priorytetowo powinno być na  trzy drogi tj, Turowo , Dzielin , 

Chrostowo . Co sądzicie państwo na ten temat czy ewentualnie   coś jeszcze . 

Będziemy wnioskować o wszystkie trzy drogi , ale wiadomo  , że o to trzeba walczyć 

Chciałbym  zwrócić się do radnych   i sołtysów  , ażeby nas w tym wsparli . 
 

Przewodniczący Rady – łącząc sprawozdanie pana Wójta  i wypowiedz  pana  

radnego  , bo tematycznie  to się  styka . 
 

Pan Bartołd Tadeusz – sołtys wsi Chrostowo – cieszę  się bardzo  , że   w końcu 

została wymieniona  droga  Czernice  -   Chrostowo . Zabiegam o nią od  7 lat. 

Droga  była ujęta w planie  modernizacji , ale z różnych względów  była 

przesuwana .Interweniowałem  u p. Starosty , dyrektora ,  u p. radnego . 

Oczywiście droga na Dzielin też  jest potrzebna . Droga  w Chrostowie    jest 
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ważnym węzłem komunikacyjnym . Z tej  drogi odchodzą drogi w kierunku 

Przywilcza , Szulmierza   i  droga  Wyderka do Opinogóry . Bardzo   bym  prosił   

ażeby w pierwszej kolejności ta droga  była zrobiona . 
 

Wójt – chętnych w kolejce po te pieniądze jest dużo. Uważam , że będziemy musieli 

wykonać prace  , które  za chwilę sfinalizujemy . Jest  jeszcze  odcinek drogi w 

kierunku Woli Wierzbowskiej . Trzeba  zrobić  cały ciąg drogowy , a najlepiej  

wszystkie drogi . W ślad za  tym trzeba spowodować, żeby się z tym przebić i 

wykonać pewną presję   . Dobrze  żeby wpłynęły konkretne  pisma od mieszkańców   

Zwracam  się do rady  bardzo mocno , ażeby z nami wspólnie  zabiegali o te 

inwestycje .  To jest plan  inwestycyjny .  Wydaje mi się  , że jest szansa . Mówimy o 

tym roku i przyszłym . 
 

Wiceprzewodniczący Polakiewicz Józef  - a może  w piśmie  do powiatu dobrze  

byłoby wskazać  też , że mieszkańcy na ten cel  przeznaczają  fundusz  sołecki  . 
 

Wójt – to też  dobry pomysł . 
 

radny Nosarzewski Witold – słyszałem o funduszu  sołeckim  . Czy możliwe jest 

dofinansowanie w jakiś sposób  dróg  gminnych , które  wychodzą od dróg 

powiatowych . My  mamy  fundusz  sołecki przeznaczony . Starosta  kiedyś obiecał 

drogę przy zlewni , też nie  mogę się u p. Pióro doprosić i proszę przypomnieć panu 

Staroście . Ewentualnie przy okazji  można byłoby  jeszcze kawałeczek tej drogi 

zrobić . 
 

Mariusz Szempliński  - każdy wkład  jest dozwolony .  Porozmawiam  ze Starostą . 
 

Wójt – ościenne  znaczy  gminne . 

Przewodniczący Rady – przypominam  , że jesteśmy przy sprawozdaniu Wójta . 
 

radny Sadkowski  Adam  - droga powiatowa  przez  Dzielin   to jest droga   

najstarsza droga smołowa w gminie  , jest z lat 80 . 
 

Mariusz  Szempliński  - tak jak p. Wójt  sugerował  zróbmy jak najszybciej listę , 

żeby  to ruszyło . 
 

Radny Kazimierz Skowroński  -   pytanie czy p. Wójt się nie pomylił z  kolejnością 

dróg jak podawał p. Trzcińskiemu  : Obrębiec i Chojnowo albo  Obrębiec z 

Jabłonowem . 
 

Wójt  - może się przejęzyczyłem . 
 

Radny Nosarzewski Witold – w sprawie  tych  dróg . Ewentualne  petycje to 

sołectwa  mają składać  oddzielnie  czy będzie zbiorczy wniosek  z Urzędu Gminy . 
 

Wójt – umówmy się tak . Wypracujemy tutaj wspólnie  jakąś ścieżkę postępowań. 

Ja spodziewam się , że to tak -  usiądziemy technicznie . Wydaje mi się   , że może 

warto takie spotkanie  zainicjować w danej  miejscowości  albo sołtys  sam zbiera  

podpisy pod  ustalonym  tytułem . My to razem  konstruujemy wniosek do Starosty 

Umówmy się  , że  po świętach będziemy składać wniosek . Droga powiatowa z 

rowami  w standardzie  kosztuje minimum 400 tys. złotych .Trzeba będzie jak 

największy nacisk  prowadzić . Może  byśmy  wykonali  preambułę do tych list .    
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Wam byśmy dali  i  zrobilibyście te  zebrania   lub zebrali  podpisy . Zebrania  

mają sens . 

 

Przewodniczący Rady – to co p. Wójt powiedział  przeprowadzić spotkania  lub 

zebrać podpisy . Czy są jeszcze pytania co do sprawozdania . Zamykam dyskusje w 

tym punkcie 

 

Ad. pkt. 19 

       

Wolne wnioski i zapytania . 

 

Przewodniczący Rady – na  komisjach odczytywałem  to pismo . Odczytał pismo  

radnego Trzcińskiego Ryszarda dotyczące  przejęcia drogi  w Chojnowie . Pismo 

stanowi  załącznik o protokółu . 

Przewodniczący stwierdził  , że  odcinek  tej drogi jest w posiadaniu Lasów 

Państwowych . Trzeba  by poczynić rozmowy w tym zakresie . Do Wójta kieruję o 

sprawdzenie możliwości  przejęcia  , celem dalszego analizowania tej sprawy . 

 

Wójt – z Chojnowa do Grójca  przejęliśmy część  drogi przez las . Natomiast  

droga  boczna   jest drogą leśną i nie wiem czy przejęcie jest możliwe . Trzeba  znać 

konsekwencje  działań . Zwracam się do radnych  co dalej . Czy tylko przejąć czy 

w następstwie modernizacja i inwestowanie w tą drogę . 

 

Pan Tadeusz Bartołd – sołtys sołectwa Chrostowo – czy mamy odcinek drogi przez  

las  na  Wyderkę . 

 

Wójt – to jest teren innej gminy tj. gminy Regimin  , droga biegnie przez las . 

Radny Ryszard Trzciński – uważam , że w sołectwie Chojnowo są to dwie drogi  

strategicznie  komunikacyjne dla naszej  gminy  . Uważam  , że  trzeba czynić 

starania , żeby odcinek tej  drogi przejąć . Jest taka możliwość można się zwrócić  

do Generalnej Dyrekcji Lasów Państwowych . Słyszałem , że jest to człowiek 

przychylny na obecne czasy ,  gdyż Lasy Państwowe  mają w posiadaniu  małe 

działki ,  które są w  użytkowaniu  rolników    , wydal decyzje  że rolnicy  mogą te 

działki kupić .  Myślę  , że gdyby Wójt  z ramienia Gminy wystąpił do Generalnej 

Dyrekcji Lasów w Warszawie o tą drogę , to uzyskałby przychylną decyzję . Pan 

Tarkowski z  Nadleśnictwa był w lesie objeżdżał te drogi  i stwierdził że  gmina i 

mnie miał na myśli jako radny ograniczamy wywóz drewna Nadleśnictwu 

Przasnysz tj. ustawienie znaków  zakazu  do 8 ton do drogi wojewódzkiej i do drogi 

powiatowej .Jak również   gdyby dokonywali wyrębu , a taki wyrąb  jest 

planowany w okolicach wysypiska śmieci   tam planują zrywkę  drewna i również  

nie będą  mogli  transportować  drewna  do   drogi  wojewódzkiej  ,  bo tam stoi  

znak zakazu do 8 ton. Czyli wychodzi  na to , że gmina – jedną  drogę  żeśmy wam 

oddali i  przedtem nie  było znaków , a teraz są  znaki  i jak gdyby utrudniacie nam 

wyjazd  z drewnem . Więc  teraz oni się wahają i  zastanawiają  , jeśli oni 

przekażemy ta drogę i obstawimy  się znakami to oni nie będą mieli do lasu wjazdu 

.  Jest inna   możliwość ,   jest możliwość  ominięcia  tej drogi w działce  leśnej – 

mieszkańcy jadący od  Chojnowa  mogą jechać drogą na  Grójec  lub od strony 

Obrębca  mogą jechać tam  ,  jak  również  ja nie muszę jechać tą drogą  przez  las 

mogę  jechać  do Grójca  i mogę  jechać do Obrębca czyli do drogi powiatowej i 

wojewódzkiej mam wyjazd . Gdyby nawet zamknęli tą drogę to są możliwości   tej 

drogi objazdu . Takie są  jego założenia .Powiedział    , że jest możliwość  , bo drogi 

są  w stanie zadowalającym  , ale  wymagają napraw  i gdyby Wójt poszerzył drogę 
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od Obrębca do Grójca  to mówi , że wyjazd od pana posesji byłby idealny .   Myślę  

, że są  gotowi  do rozmów i  być może by ich przekonał do zmiany umowy 

użyczenia  lub  jakiegoś aneksu . Myślę  również  , że pan  radny też   mógłby 

również  poruszyć  na forum sesji   powiatu   do pana  Starosty  , bo naprawdę  jest 

ta  droga wskazana  , żeby  była w posiadaniu gminy . 

 

Mariusz Szempliński – radny powiatowy – żeby  było we władaniu gminy  , to nie  

jest władny starosta . Nie może  zmusić Wójta do przejęcia . 

 

Wójt – znaki są ustawione profilaktycznie ,zgodnie z wolą mieszkańców ,  ażeby 

unikać transportu z zewnątrz  Ta  droga   stała się  droga  tranzytową w pewnym  

momencie . Nasi korzystają z tych dróg  bez  ograniczeń . 

 

Przewodniczący Rady – sprawę przekazuję do Wójta , ażeby przygotował 

informację o przejęciu  lub nie i przekazywał na komisji . 

 

Przewodniczący Rady – na komisjach omawialiśmy pismo p. Duchnowskiego  

odczytał  to pismo  dot. zabezpieczenia eksponatów w dworku w Chojnowie.  

Ponadto odczytał  opinię PZU wyrażoną przez  P. Macieja Wolińskiego Dyrektora 

Sprzedaży Multiagencyjnej i Brokerskiej odnośnie  działań i zabezpieczenia 

ubezpieczonych eksponatów  w dworku . Pismo  p. Duchnowskiego i opinia 

stanowią załączniki do protokółu 

Wystosowałem do p. Duchnowskiego pismo  , ażeby przedstawił nam pismo p. 

Rzeczkowskiego. Jakoby nie  mamy zachowanych  warunków umowy 

ubezpieczenia .Jeżeli  umowa ubezpieczenia była zawarta , to na ten czas 

zawierania  , zabezpieczenia  były  zachowane  i  wystarczały . Teraz oczekuje  od 

p. Rzeczkowskiego agenta ubezpieczeniowego  pisma  by nam wyjaśnił  co się 

zmieniło w tej sytuacji . Skierowałem  pismo o opinię  i wyznaczyłem termin 

wyjaśnienia tej sprawy do końca kwietnia 2017 roku. Na teraz  zamykam ten temat 

. 

 

Wójt – w moim odczuciu muszę tak powiedzieć pismo zawiera dziwne  

stwierdzenia  nie poparte w faktach  , rożne  rzeczy  podnosił  Mam  pewność , że 

człowiek próbuje manipulować pewnymi rzeczami . Obiekt zabezpieczony jest 

super , są : monitoring , kamery , żaluzje antywłamaniowe. Nic co by mogło to 

bezpieczeństwo nie gwarantować . Ponieważ dalej atakował  dałem mu do  

dyspozycji  naszego agenta  ubezpieczeniowego , żeby przeanalizował .   Jest u 

niego ciągły niedosyt . Zwróciłem  się do swojego ubezpieczyciela o stwierdzenie  

czy takie  zabezpieczenia spełnia wymogi ubezpieczenia i mam decyzję , że 

spełnione są wszystkie wymogi . Jeżeli  ktoś  jest kustoszem i oprowadza  ludzi ,  i 

przy okazji   oczernia Wójta zamiast skupić się na eksponatach  i doprowadza do 

niechęci  ponownego pobytu w dworku , to  nie  jest dobre . 

 

Przewodniczący Rady – czekam na pismo p. Rzeczkowskiego i potem po analizie 

pomocy  pani mecenas   rozpatrzę i  podejmę decyzję . Zamykam  dyskusje  nad 

tym tematem . 

 

Radny Nosarzewski Witold –  chciałem  zapytać o sprawę torowiska , kto zajmuje 

się usuwaniem zadrzewień , jak to jest , czyj jest ten teren . 

 

Wójt – torowisko jest na dzień dzisiejszy  własnością PKP  użyczone  gminie 

Krasne w części   użyczone Lokalnej Organizacji Turystycznej  na odcinkach od 
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Przasnysz do Górek i  do Czernic Borowych . Natomiast od Czernic  do Gruduska  

jest dalej PKP  i jakby władanie nad tym   ma gmina Krasne . Rozpoczął się proces 

przekazania gruntów na wieczyste użytkowanie dla gminy Czernice  Borowe, 

jesteśmy na etapie  uzgodnień protokółu , a później będzie  po akceptacji Zarządu 

PKP służył do sporządzenia dokumentu finalnego . W efekcie kolej chcę nam 

przekazać jako gminie  nieruchomość  we władanie ,  a tory na własność . Wartość 

szacunkowa jest ok. 1 mln. złotych . 

 

Radny Nosarzewski Witold – całość  torowiska znajdująca się na terenie gminy 

Czernice   Borowe  ale   chodzi mi o pierwszą  część  pytania  kto się  tym zajmuje . 

 

Wójt -  różne osoby  czyli  wolontariusze , pracownicy gminni i  dzieci . 

 

Radny Nosarzewski Witold  - na jakich zasadach  pracownicy gminy . 

 

Wójt – porządku  i  utrzymania  czystości na terenie gminy. 

Radny Nosarzewski Witold – czyli w tym czasie  są wynagradzani przez kogo . 

Wójt  - można powiedzieć , że nie pracują  na swoim terenie . Odzyskują drzewo i 

pracują w ramach utrzymania czystości . 

 

Radny Nosarzewski Witold –  kiedyś rozmawialiśmy na spotkaniu  Spółki Wodnej    

i przekazaliśmy Wójtowi informacje o stanie bobrów . Była informacja  Ministra 

Rolnictwa o możliwości odstrzału bobrów stwarzających  zagrożenie   . Jaką 

ścieżkę wykonania tego pan Wójt  widzi . 

 

Wójt –  informację udzieliły mi kola  łowieckie. Po raz pierwszy pojawiła się 

możliwość powiększenie limitów odstrzału bobrów . Będziemy wnioskować  o jakiś  

limit  na  rok  następny  , bo ta procedura  trwa  długo . 

 

Radny Nosarzewski Witold -  mam  informację Pan Marek Trzaskowski  z kola  

łowieckiego w Ciechanowie  tymi sprawami się  zajmuje i jest  zorientowany . 

 

Wójt –  to poproszę o kontakt , to nam ułatwi  działanie  w tym temacie . 

 

Przewodniczący Rady – przypomniał   , że do końca kwietnia br. należy złożyć   

oświadczenie majątkowe . Szczególnie  przypominam tym   , którzy  tego terminu 

nie dotrzymują . 

 

 Ad pkt. 20           
                           

           Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął 

XIX  sesję Rady Gminy . 

 

                          Na tym protokół zakończono  i podpisano. 

 

 

Protokółowała 

Bożena  Romanik 


